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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

A leading oil & Gas company in Abu Dhabi is seeking to recruit

Industrial Cyber Security Specialist (306-E)

Closing Date: 16.01.2016

Minimum Requirements

    -  Microsoft Certified IT Professional (MCITP).
    -  Microsoft Certified Technology Specialist (MCTS) with strong knowledge in
    -  Industrial control system Operating System Hardening.
    -  Microsoft Certified System Administrator (MCSA) with experience in managing
    -  Industrial Control System Windows Administration.
    -  Experience in hardening and securing the Industrial control HMI and Engineering systems.
    -  Experience in working with any industrial control system network switch – must currently be certified or in the process of certification.
    -  Experience in working with Industrial Control System Cyber security projects.
    -  7 years of experience with min 4 years in Industrial ICS.
    -  GICSP Certified Information Systems Security Professional or similar industrial
    -  control certification or in the process of certification.

Please send your CV to eng@t
argetjo.com
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ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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